

曾志雄博士简历

曾志雄博士简历

在GOOGLE搜索此内容

2005-8-25 阅读4144次

姓名: 曾志雄

国籍: 中国

联系方式

地址: 北京大学中国经济研究中心

邮编: 100871

电话: 010-62767507

传真: 010-62751474

Email: zxzeng@ccer.pku.edu.cn

现任职位

副教授, 北京大学中国经济研究中心, 2006-至今

副教授, 北京大学中国经济研究中心, 2005-2006

副教授, 香港中文大学经济系, 2002-2005

教育

经济学博士, 美国西北大学, 1997-2002 (导师: Professor Lawrence J. Christiano)

经济学硕士, 中国人民大学, 1993-1996

中美经济学培训中心(福特班), 1993-1994

经济学学士, 中国人民大学, 1989-1993

研究领域

宏观经济学、货币经济学、应用时间序列、国际经济学、金融市场、中国经济

发表文章和待发表文章

- “The price of size and financial market allocations”, forthcoming, Economic Theory.
- “Residential investment and house prices in a multi-sector monetary business cycle model”, with Yi Jin, Journal of Housing Economics, Volume 13(4), 2004.
- “The working capital channel and cross-sector comovement”, with Yi Jin, Journal of Economics, Volume XXVIII, No. 1, 2002.
- “Volatile and persistent exchange rates: how important are distribution costs”, with Yi Jin, under revision, Journal of International Economics.

工作论文和进行中的项目

- “Asymmetric growth, nonperforming loans, and banking crisis”.
- “Banking frictions and monetary policy”.
- “Job creation and destruction with variable capital intensity”.
- “Asset dissipation and the productivity dynamics of China’s state versus nonstate sectors”.

“Housing, credit market imperfections, and the business cycle”, with Charles Ka Yui Leung.

“Timing and monetary transmission mechanisms”, with Qinglai Meng.

“The working capital channel in a two-sector economy”, with Yi Jin.

“A dynamic equilibrium model of international comovement”, with Yi Jin.

“Endogenous supply of skills and the education premium”, with Yi Jin.

“A panel study of international comovement based on VAR forecast errors”, with Chun Yiu Cheung.

研究项目基金

• Hong Kong Research Grant Council Competitive Earmarked Grant 2005/2006, as PI, Project: “Nonperforming Loans and the Dissipation of State-Owned Assets during China’s Economic Transition”, Amount awarded: HK\$205,568.

• Hong Kong Research Grant Council Competitive Earmarked Grant 2003/2004, as PI, Project: “Understanding business cycle comovement”, Amount awarded: HK\$172,000.

• Direct Grant for Research 2003-2004, The Chinese University of Hong Kong, as PI, Project: “An investigation of exchange rate volatility and persistence”, Amount awarded: HK\$50,000.

• Direct Grant for Research 2002-2003, The Chinese University of Hong Kong, as PI, Project: “Understanding business cycle comovement”, Amount awarded: HK\$56,000.

参加的研讨会和讲座

中西部宏观经济学会议, 美国爱荷华城, 2005年5月

WEA-HKEA joint Pacific Rim 研讨会, 2005年1月

公共经济学理论研讨会, 北京, 2004年8月

动态经济学会会议, 意大利佛罗伦萨, 2004年7月

皇家经济学会研讨会, 英国斯旺西, 2004年4月

计量经济学会澳大利亚会议, 澳大利亚悉尼, 2003年7月

房地产市场和宏观经济研讨会, 香港, 2003年8月

香港经济学协会研讨会, 2002年12月

国际商务和经济学研讨会, 美国De Pere, 2002年10月

中西部宏观经济学会议, 美国亚特兰大, 2001年3月

西南部经济学联合会年会, 美国Fort Worth, 2001年3月

香港浸会大学, 2005年4月

香港大学, 2004年12月, 2002年9月

Emory大学, 美国亚特兰大, 2002年1月

美国堪萨斯大学, 2001年10月

美联储董事会, 美国华盛顿, 2002年1月

相关信息:

没有相关信息

相关评论:

没有相关评论 [点这里发表评论](#)



发表、查看更多关于该信息的评论



打印本页

| [北京大学](#) | [中心概况](#) | [BIMBA](#) | [CENET](#) | [联系方式](#) | [站点导航](#) | [繁体版](#) | [ENGLISH VERSION](#) |

Copyright© 1998-2005 北京大学 中国经济研究中心 版权所有

保留所有权利, 未经允许请勿挪用, 有任何问题与建议请联络: webmaster@ccer.pku.edu.cn

京ICP备05005746